
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 6
Chválkovice

Č. 10 / 2023 09. 11. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Kamený Jiří, Mgr., Mohyla René, Tuška Jiří, Fišerová Ivona, Bc., Brázda Rostislav, Pikal
Petr, RNDr., Letocha Zdeněk, Mgr.

Omluveni: Šavrňák Lubomír

Hosté: p. Yvona Kubišová, manželé Hlavovi

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Komise schválila program schůze předložený p. předsedou.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
V úvodu jednání byl přítomen zástupce MPO p. Martin Schneider. 

3 Vystoupení hostů

3.1 zubní ordinace
Host p. MDDr. Yvona Kubišová, zubní lékařka, hledá lokalitu pro otevření ordinace, z osobních důvodů nejlépe
ve Chválkovicích. Koupí pozemek, koupí nebo pronajme nemovitost. Komise dala několik tipů, případné další
návrhy od občanů jsou vítány.
 

3.2 Usychající strom, chodník, kamera, kontejnerové stanoviště
Manželé Hlavovi
1. žádají o prověření stavu stromu rostoucího u kontejnerů v ul. Chodská - usychá, mají obavu z jeho pádu.
Komise doporučila hlásit takové případy mobilní aplikací "Moje Olomouc". Bývá to rychleji vyřízené než
hlášením přes komisi.
2. upozorňují, že chodník před "žlutým domem" na rohu ulic Na Zákopě a Chodská je ve špatném stavu.
Dotazují se, kdy bude opraven.
Komise vysvětlila, že důvodem, proč jsou nové chodníky v ulicích Na Zákopě a Chodská a není opraven tento
spojovací úsek, je právě jeho vyšší finanční náročnost v kombinaci s tím, že letos dostaly přednost chodníky,
které byly v ještě horším stavu. Komise souhlasí, aby tento úsek dostal prioritu při nejbližších opravách - viz
níže.
3. upozorňují, že kamera na sloupu u kontejnerů v Chodské ulici nahrává i soukromé prostory jejich nemovitosti.
Komise žádá o prověření situace a o prokazatelnou nápravu stavu - viz níže.
4. poukazují na průběžné navyšování počtu odpadových nádob na stanovišti Chodská, nesouhlasí s ním.
Nádoby stojí na trávě, lidé odkládají odpad i mimo nádoby.
Komise situaci se stanovištěm kontejnerů Chodská prověří a projedná s příslušným odborem magistrátu.
Komise obšírněji vysvětlila, proč před několika lety došlo ke zrušení blízkého kontejnerového stanoviště v
křižovatce Selské nám. x Na Zákopě (hyzdilo jednu z nejexponovanějších veřejných ploch Chválkovic a dle
pozorování bylo využíváno převážně projíždějícími auty, nikoliv místními obyvateli). Komise je názoru, že je ve
Chválkovicích dostatek kontejnerových stanovišť a v kombinaci s charakterem výstavby, kdy jednoznačně
převažují rodinné domy a téměř každý tak může mít doma vlastní nádoby na papír, plasty, směsný odpad a
bioodpad, není třeba počet kontejnerů na veřejných stanovištích navyšovat (zvláště ne na malých lokálních
stanovištích jako je Chodská).

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů



Starší požadavky

Zápis č. 5/2023 ze dne 11. 05. 2023: Oprava prostoru u hasičské zbrojnice - Vyřešené
Zápis č. 8/2023 ze dne 14. 09. 2023: Uschlý strom Na Zákopě č. 17 - Před uzavřenímOdpověď z magistrátu:
Dobrý den O suché lísce víme. Oznámení na státní správu bylo podáno 7.6.2023. Žádost na odbor památkové
péče také. Vše je schválené a předané na TSMO k provedení prací. Kácení TSMO provádí, pokud nejde o
havarijní dřeviny, v zimním období. Labounková
Zápis č. 8/2023 ze dne 14. 09. 2023: Oprava komunikace za domy na ulici Chválkovická č. 188-194. - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Blahopřání jubilantům
Předseda informoval komisi o změně. Od příštího roku budou jubilantům předávány drobné dárky přímo
městem, nikoliv komisí.

5.2 Chodníkovné
Předseda komise informoval o novém systému oprav chodníků - jednotlivé komise nahlásí své priority a město
vybere několik těch, které se udělají. Prioritou naší komise je rekonstrukce zbývající části chodníku mezi ulicemi
Na Zákopě a Chodská kolem "žlutého domu" a dodělání Chodské.

5.3 Oprava zasklení desek s nápisy na pomníku padlým na Selském nám.
Předseda informoval, že se čeká na nabídku od oslovené firmy.

5.4 Tip na knihovničky
Byl projednáván nápad zřídit knihovničky s volně dostupnými knížkami pro kolemjdoucí, námět umístit je do
zastávek MHD (?). Zatím bez závěru.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Přemístění informativního radaru

Komise žádá o přemístění informativního radaru dosud umístěného na vjezdu do Olomouce v ul. Švabinského
na ul. Chválkovickou na sloup č. 3946 , kde bude měřit rychlost aut směřujících k Týnečku.

2 Úprava umístění kamery u kontejnerového stanoviště Chodská ul.

Komise žádá o úpravu umístění kamery u kontejnerového stanoviště Chodská tak, aby nahrávala výhradně
veřejné prostory, nikoliv dění na soukromém přilehlém pozemku. Jelikož občané o to svou cestou již žádali a
bylo jim údajně sděleno, že k úpravě došlo, ale potom se prý ukázalo, že to nebyla pravda, komise žádá o
prokazatelnou změnu - např. aby obyvatelé přilehlé nemovitosti mohli navštívit kamerový dispečink a bylo jim
předvedeno, že skutečně ke změně došlo.

8 Obecné informace

8.1 Pozvánka
Komise zve občany na tradiční rozsvícení vánočního stromu v sobotu 2. prosince v 17 hodin na Selském
náměstí u zastávky "Na Rohu". Vystoupí trubači, rozléván bude punč, následuje adventní koncert pěveckého
sboru z Nákla v Sokolovně od 18 hodin. Předtím proběhnou v Sokolovně "Vánoční dílničky", od 14 do 17 hodin.

8.2 Hlášení závad
Upozorňujeme občany, že drobné závady týkající se nepořádku, osvětlení, či drobných závad je v rámci
urychlení řešení vhodné hlásit přímo na:- Webové stránky TSMO https://www.tsmo.cz/hlaseni-zavad/- Speciální
stránka města https://hlaseni.olomouc.eu- Mobilní aplikace města "Moje Olomouc" 

8.3 Obecné
Jednání bylo zahájeno v 18:00 a ukončeno v 19:20 hodin. Další jednání komise se uskuteční dne 14. prosince
2023 v 18:00 hodin v hasičské zbrojnici ve Chválkovicích.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2023

Datum schválení zápisu: 14. 11. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Kamený Jiří, Mgr.

Zapsal/a:
Letocha Zdeněk, Mgr.

Ověřil/a:
Kamený Jiří, Mgr.


